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Notulen  ALV 24 SEPTEMBER 2019 
  

Aanwezige leden (25): Ko de Hartog, Marijke Harrewijn, Didy Boer, Esther Hoogendoorn, 
Rian v.d.Boer, Arne post, Jos Toet, Arjan Slob, André Gelauf, Bas van Genderen, Hannie 
Hoogendoorn, Maryan Gorree, Geertje Overduin, Dicky Janssen, Christel Bor, Janine 
Kuiper, Annelies de Wit, Marijn Roverts, Ingrid Verhagen, Mirjam de Baat, Karin Hartlief, Bas 
Aantjes, Nadi de Rooy, Kees Timmerman, Erik den Ouden 
 
Aanwezige bestuursleden(8): 
Ben Klieverik, Wim Goedegebuur, Babette de Graaf, Anita Heijkoop ,Adriaan van 
Houwelingen, Jaco de Bruin, Vincent Wols en Koos Beentjes. 
 
Afmeldingen ontvangen(4) : Corrie v.d. Berg (erelid), Lotte Schakel, Andre Aantjes en Roel 
Hartlief 
 
1.Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Onder de 
aanwezigen zijn ook de ereleden Marian Gorree, Arjan Slob, Bas Aantjes, Bas van 
Genderen, Hannie Hoogendoorn en Kees Timmerman.  
 
2. Mededelingen 
De voorzitter stelt voor agendapunt 10 “jubilarissen” te behandelen na agendapunt 7.2 .   
 

 
3. Notulen van de ALV van 25 september 2018 . De notulen zijn gepubliceerd op de 
website van Vridos. 
Tekst 
Akkoord 
Inhoudelijk 
De voorzitter komt nog even terug op de in november 2018 gehouden Dorpskwis. Het is een 
groot succes geworden. De organisatie hoopte dat zich 10 teams in zouden schrijven, het 
bleken er uiteindelijk 36 te zijn. 
Omdat de deelnemers heel enthousiast waren had de jubileumcommissie gehoopt dat er 
Giessenburgers zouden opstaan om van de Dorpskwis een jaarlijks terugkerend evenement 
te maken. Vooralsnog is dit niet gebeurd. 
 
De Ledenadministratie heeft alle ouders/verzorgers van jeugdleden aangeschreven met 
betrekking tot de AVG.  Na de ALV van 2018 staat e.e.a. op het aanmeldingsformulier van 
Vridos. Hiermee voldoet Vridos aan de wettelijke verplichting. 
 
4. De verslagen van de afdelingen 
De jaarverslagen juli 2018/ juni 2019 van de afdelingen staan op de website. De aanwezigen 
gaan akkoord met deze verslagen.  
 
5.Financiën 
De penningmeester herinnert de aanwezigen er aan dat er tot en met 2018 geen goede 
begroting te maken was toen het boekjaar van Vridos liep van januari tot en met december 
omdat er teveel verandert in de zomervakantieperiode. 
Nu het boekjaar gewijzigd is in de periode juli t/m juni van het daarop volgende jaar kan meer 
ingespeeld worden op de werkelijkheid.  
Het idee bestond op de ALV steeds in september te houden, wellicht wordt het in de 
toekomst iets vervroegd.  
De penningmeester merkt op dat Vridos een “prima” jaar gedraaid heeft.  
Resultaten per afdeling 
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Zoals te zien is lijden veel afdelingen verlies. De baropbrengsten en de sponsoring zorgen 
echter toch voor een positief resultaat. 
 
Een aanwezige stelt een vraag over de post “reiskosten”.  De penningmeester beantwoordt 
de vraag door aan te geven dat deze kosten worden gemaakt bij bijscholing e.d. 
 
Toelichting op de resultatenrekening 
De penningmeester neemt de toelichting  op de resultatenrekening door met de aanwezigen. 
De netto baropbrengst bedraagt ca.12.000 euro. De aanwezigen bedanken Kees 
Timmerman met een applaus voor zijn niet aflatende inzet m.b.t. de barwerkzaamheden. 
Dat ook de sponsoring een geweldig resultaat laat zien is al eerder vermeld en het bestuur is 
hiervoor ook de sponsorcommissie dankbaar. 
 
De zaalhuur bedroeg minder dan begroot. Dit komt door teruggave van uren als bijvoorbeeld 
een training niet doorgaat. De verhuurder is zo coulant om deze uren dan ook niet in 
rekening te brengen. De trainers en begeleiders worden dus nogmaals op het hart gedrukt 
de niet gebruikte uren direct te melden.  
 
Een aanwezige merkt op dat op de site onvoldoende staat aangegeven dat als je Volleybal-
recreatiecompetitie gaat spelen het contributiebedrag wordt verhoogd met een x-bedrag. 
Vincent Wols legt uit dat dit komt doordat de deelnemers aan de recreantencompetitie ook lid 
moeten worden van de Volleybalbond. Vincent zegt toe dit op te nemen bij de 
contributiegegevens op de website van Vridos. 
 
Jaco de Bruin merkt nog op dat het lijkt dat het ledenaantal heel sterk is gedaald van 582 
(per 1-7-2018) naar 534 (per 1-6-2019), maar dat dit komt door het feit dat de rustende leden 
en de leiding/trainers niet meer meegerekend worden het ledenaantal. Hierdoor is ook beter 
te begroten. 
 
Kascontrolecommissie 
De leden van de kascontrolecommissie hebben de boeken gecontroleerd. André Gelauf 
merkt op dat alles wat hier gepresenteerd wordt terug te vinden is in de gecontroleerde 
stukken.  De ALV verleent decharge aan de penningmeester. 
  
De penningmeester legt, op verzoek, uit wat het werk is van de kascontrolecommissie. 
Hierna wordt verzocht of een aanwezige zitting wil nemen in de kascontrolecommissie.  
Volgend jaar zal de  kascontrolecommissie bestaan uit Nadi de Rooy  (2e maal) en Mirjam de 
Baat (1e maal) en Babette de Graaf (reserve). 
 
Begroting 
Dit onderwerp moet gezien worden in relatie met punt 6, t.w. contributieverhoging. 
 
Extra huur 
De penningmeester legt uit dat het DB een verlies begroot heeft van € 10.000.  
Het DB heeft namelijk heel kort geleden vernomen dat de sporthal, zodra deze gereed is, 
ook in gebruik genomen moet gaan worden. Dit in tegenstelling tot wat eerder aangenomen 
werd dat Vridos in de sportzaal het seizoen af zou kunnen maken.   
De ingebruikname betekent dat er, bij gelijkblijvend gebruik van het huidige rooster, een 
grote huurverhoging. Deze huurverhoging is alleen te voorkomen door de roosters van de 
afdeling op dat moment rigoureus te wijzigen. Nu gebruiken we in de sportzaal twee 
segmenten. De sporthal heeft drie segmenten. Alleen door het dusdanig wijzigen van de 
roosters dat alle segmenten op een aantal dage benut worden, kan de extra huuruitgave 
voorkomen worden. Het DB voorziet dat dit tot de zomervakantie 2020 een “mission 
impossible” is. Vandaar de extra kostenpost van € 10.000 (extra huur periode feb/mrt 2020 
tot aan vakantie 2020). 
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Het bestuur geeft aan begin 2020 in gesprek te gaan met de trainers/leiding over de 
mogelijkheden  om te komen tot een rooster te maken voor seizoen 2020/2021 waarbij de 
benutting van 3 segmenten per avond een uitgangspunt is. 
 
Extra kosten opening sporthal 
Hoewel er nog geen extra activiteiten gepland staan wordt een post van € 2000 opgenomen 
in de begroting. 
 
Extra kosten inventaris nieuwe sporthal 
Er is nog geen exacte inzicht in de nieuwe inventaris van de sporthal, dus kan ook nog niet 
exact aangegeven worden voor welke kosten Vridos nog komt te staan. Er is een bedrag 
opgenomen voor met het idee eventuele extra inventaris af te schrijven in vijf jaar. 
 
Gevraagd wordt of de reclameborden mee mogen naar de nieuwe sporthal. De voorzitter 
bevestigt dit. 
 
 
6. Contributieverhoging (zie ook punt 5 onder extra huur) 
Uitgangspunt is: Er zal extra inspanning geleverd gaan worden door bestuur en 
training/leiding om het rooster van onze sporten te clusteren in drie segmenten en zodoende 
minder dagen gebruik te gaan maken van de nieuwe sporthal. Het bestuur stelt voor  – met 
dit uitgangspunt in gedachte – dit jaar geen contributieverhoging te vragen aan de ALV. 
 
De ALV gaat akkoord met het voorstel om geen contributieverhoging in te voeren. 
 
7. Bestuursverkiezingen 
Aftredend en niet herkiesbaar zijn Babette de Graaff (Badminton)  en Anita Heikoop 
(Gymnastiek en BOM(waarnemend)). Verkiesbaar zijn Andre Aantjes (Badminton) en Arne 
Post (GYM en BOM.) 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld en de ALV gaat akkoord met het benoemen 
van de nieuwe bestuursleden. De voorzitter heet Arne van harte welkom in het bestuur. 
André Aantjes is niet aanwezig. Hij geniet van een heerlijke vakantie. (vakantie was al 
vastgelegd voor zijn besluit om in het vridos-bestuur te willen plaatsnemen). 
De voorzitter haalt herinneringen op v.w.b. de tijd dat beide dames in het bestuur hebben 
gezeten. Babette sinds 2016  en Anita sinds 2004. Het bestuur van Vridos is beiden zeer 
erkentelijk voor hun inbreng in de bestuursvergaderingen en werkzaamheden voor Vridos. 
Gelukkig blijven beide dames voor Vridos behouden. Anita blijft lesgeven en Babette blijft lid 
van de afdeling badminton. Als dank krijgen zij een bronzen herinneringsbeeld en bloemen.  
 
De voorzitter vraagt de ALV ook akkoord te gaan met het benoemen van Anita tot erelid van 
Vridos. De aanwezigen gaan, onder luid applaus, akkoord met dit voorstel. Anita geeft in 
haar dankwoord aan dat zij een fijne en leerzame tijd heeft meegemaakt in het bestuur en 
ook is zij heel verrast dat ze benoemd is tot erelid. 
 
Jubilaris 
Bij de aanwezigen is ook Marijke Harrewijn. Marijke is al 25 jaar lid van Vridos en dus wordt 
ook zij in de bloemen gezet. Ook zij krijgt een welverdiend applaus. 
 
8. Nieuwe sporthal 
Bij de behandeling van voorgaande agendapunten is zijn al diverse onderwerpen de revue 
gepasseerd. (inventaris, zaalrooster, huurprijs e.d.). 
 
Een van de aanwezigen vraagt, naar aanleiding van een bezoek van een bestuurslid van de 
badmintonclub uit Schelluinen, of het bestuur op de hoogte is van het feit dat de 
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sportaccommodatie in Schelluinen afgebroken wordt VOORDAT de nieuwe sporthal gereed 
is. 
Koos merkt op dat zij deze vraag, ook in belang van ons damesteam Volleybal dat daar 
speelt, heeft voorgelegd aan de directeur van de Tilgroep. Deze heeft haar verzekerd dat de 
sportaccommodatie in gebruik blijft tot het gereedkomen van de sporthal. 
 
Marijn Roverts geeft aan dat hij beschikbaar is voor het regelen van zaken rond wifi, internet, 
TV, muziek e.d. in de nieuwe sporthal.  
 
In juni 2020 wil Peursum, in samenwerking met Vridos een openingsfeestweek verzorgen. 
De volgende leden melden zich aan om hieraan hun medewerking te verlenen: Ruud 
Bosveld, Henk Carpentier, Arjan Slob, Mirjam Schakel, Nadi de Rooy en Ben Klieverik. 
Ben zal buiten deze vergadering deze activiteitencommissie bijeenroepen en in contact 
brengen met Peursum.  
 
Het bestuur maakt de opmerking dat voor het in gebruik nemen van de sporthal behoefte is 
aan klussers, zoals bijvoorbeeld timmermannen om kasten voor de berging te realiseren etc. 
Door zelfwerkzaamheid en sponsoring kan er bespaart worden op het beschikbare budget 
voor de inventaris sporthal (150.000 euro) en kan er geld besteed worden aan zaken die niet 
gebudgetteerd zijn. 
 
9. Rondvraag 
Een aanwezige komt nog even terug op zaken rond de nieuwe sporthal en vraagt het 
bestuur of de kantine in beheer blijft van Vridos. 
Het bestuur bevestigt dat op dagen dat Vridos gebruik maakt van de sporthal de kantine 
beheert wordt door Vridos. Op dagen dat er bijvoorbeeld een toernooi gehouden wordt door 
een andere vereniging dan Vridos, mag Vridos bepalen of ze de kantine bemenst (en dus de 
opbrengst krijgt). Kan Vridos de kantine niet bemensen dan kan de verhuurder hiervoor 
zorgen (kosten zijn dan voor Vridos, opbrengsten van bar ook).  
 
Er wordt gevraagd naar de uitkomst van een gehouden enquête in Giessenburg. In de 
enquête  werd gevraagd of de inwoners van Giessenburg e.o. behoefte hadden aan andere 
sporten dan de sporten die Vridos aanbied. 
Anita, hoewel geen bestuurslid meer maar nog met een goed geheugen, geeft aan dat de 
enquête vooral opgeleverd heeft dat Giessenburgers boxen, Zumba e.d. zouden willen zien. 
Dit zijn echter sporten die thuishoren op sport-/dansscholen en deze bedrijven worden geleid 
door ondernemers of ZZP-ers. Dit betekent weer dat het voor Vridos niet uitvoerbaar is in de 
nieuwe sporthal. 
Winnaar van de ballonvaart, die onder de deelnemers is verloot, is Joke Weber geworden. 
 
Gevraagd wordt of de gemeente Molenlanden Vridos al heeft benaderd over “Lokaal 
Sportakkoord”. Het bestuur heeft hierover nog niets vernomen. 
 
Ook wordt een tip gegeven dat er een pakket is aan te vragen over het werven van  
vrijwilligers. 
 
Namens de dames van het team dat in Schelluinen speelt wordt opgemerkt dat vorig jaar is 
beloofd te overleggen met het team over gebruikmaken van speeltijd op een aantal vrijdagen 
in de sportzaal Neerpolder en spelen in de vakantieperioden. Zij hebben echter niets 
vernomen. Vincent Wols, afdelingsbestuurder van Volleybal, was vorig jaar afwezig bij de 
ALV en zegt ook dat hij dit nu pas hoort. De voorzitter vraagt het damesteam buiten de ALV 
in contact te treden met Vincent op dit punt te bespreken. 
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Tot slot merkt een aanwezige op dat, na de bespreking met trainers/leiding van het 
zaalrooster in de sporthal, het wellicht een idee is om een info-avond te verzorgen voor de 
leden van Vridos. Het bestuur bedankt voor deze tip. 
 
Marijn Roverts vraagt of de informatie voor de website over het nieuwe seizoen snel 
aangeleverd kan worden. (De enige die dit al gedaan heeft is het nieuwe bestuurslid die 
vanavond afwezig is). 
 
10.Jubilarissen 
Dit punt is behandeld bij punt 7. 
 
11. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, vraagt de penningmeester of het 
financieel verantwoord is om een drankje te schenken namens Vridos. De penningmeester 
gaat akkoord. Het glas wordt geheven op de afgetreden/aangetreden bestuursleden, de 
jubilaris, de aanwezig leden, de inbreng van alle trainers/leiding en vrijwilligers en de goede 
afsluiting van het financiële jaar.  
 
 
 
 
……………………     …………………………… 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
Voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 


